

Styremøte NTNUI Roing

Sted: Linn

Tidspunkt: 19.00

Referent: Linn

Snacks-ansvarlig:

Til stede: Sara, Kristin, Linn, Magnus, Therese



#1 - Styreendringer

Ansvarlig: Sara

Info: Materialansvarlig og nestleder har trukket seg. Det er derfor innkalt til ekstraordinært årsmøte fredag 13.september 15.00. Styret er i dialog med valgkomiteen. Er en åpen søknadsprosess med frist onsdag 4 september.

Referat: Litt om bakgrunnen til hvorfor styremedlemmer har trukket seg. Trukket seg da det var rett beslutning mtp gjennomførelse av arbeidsoppgavene som tilhører vervet.

Konklusjon: Spent på generalforsamling, håper på noen flinke nye medlemmer.

#2 - Ødelagt åtter



Ansvarlig: Sara

Info: Ormen lange ble påkjørt på båt-plassen mellom økter lørdag 31 august. Sara er i dialog med Lars Bjønnes (Båtreperatør) og T. Falch som kjørte på båten. Falch er i kontakt med forsikringsselskapet men venter på svar. Vi må få båten vurdert, håper å få gjort dette hos Lars Bjønnes ila helgen. Stephan kan kjøre henger ned. Vi må få noen medlemmer til å bistå på denne turen. Forsikring skal forhåpentligvis dekke transport til Oslo og leie av ny båt. Vi er også i kontakt med Gjensidige, hva er status her? Kan HS hjelpe?

- *Må leie bil til Stephan (under 2100 kg). 5000-6000 kr i utgifter her inkl bensin.*

Referat: båten er alvorlig skadet, og vi må lage en skademelding. Dette skal gå internt mellom forsikringsselskapene, og Falch? Begge har forsikring gjennom Gjensidige. Skaden takseres hvis vi skal ha mulighet til at vi kan få ny båt. Båten er forsikret for 230 000 kr, og dette er maksverdien vi kan få igjen på forsikring. Halvor i Oslo i helgen, kan kjøre opp igjen i følgebil, alumni, Lars Kleiven?

Konklusjon: Magnus og Kristin møtes og ser på forsikringen sammen onsdag 4.9 kl 17. Magnus ringer i morgen kl 9.00 for å avklare at vi får dekket utgifter.

- Venter på de siste avklaringene fra roklubber før vi setter inn nådestøtet, og setter i gang folk i Oslo.
- Orge båtsjau på JV og hjelpe Staphan med det som trengs
- Sara booker bil til 6.sept 19

VIKTIG: følge opp evt utgifter til leie av båt, leie av bil når båten skal fraktes til Oslo. Få hentet en åtter enten i Horten eller Drammen. Få bekreftet dette fra Horten og

Drammen (Hekseberg) (!!!). Forhåpentligvis kan Ormen være reparert til NM, slik at vi også kan få brukt denne da og tatt den med oss hjem.

#3 - NM

Ansvarlig: Sara

Info: Håper å få lånt åtter til oppkjøring. Foreløpig får vi låne en firer av Trondhjems. I følge UK blir det vanskelig å få stilt en herrefirer til.

Ting som må gjøre til NM

- *Reise- alle bestiller billetter selv. (Alle tar vare på kvittering/boardingpass)*
- *Henger transport: Fikset!!! Stephan <3 Kjører begge veier.*
 - *Til NM: Stephan, Marte, Kristin og Theodor. Kjører fredag morgen.*
 - *Fra NM: Sara, Harald, Stephan. Halvor W kan kjøre følgebil.*
- *Bil må leies*
- *Påmelding av lag. Må få tilgang til sportsadmin.*
- *Noen må stille på lagledermøte.*
- *Alle må får invite til NM banquetten <3 (yey, alle har fått).*

Referat: Spørsmål om vi kan ta med et par båter for Trondhjems ned til NM (evt en vennetjeneste, Stephan låne båt mot at han kjører ned båt?). Stephan kan kjøre begge veier til NM.

Konklusjon:

- Booke bil fra TBK (Sara)
 - Få tak i bruker til sportsadmin (Astrid har denne). Torjus og Sara J har erfaring med liknende påmeldinger til dette (påmeldingsfrist 11.sept).
 - LISENS til alle roerne (kan Aasta hjelpe oss med dette?) Sara kan sende henne en melding. Kan evt få hjelp av Sara J eller Torjus.
 - Lagledermøte, fredag 20.09.19
 - Post på gruppen om at hengertransport er ok, alle fikser flybillett selv (men beholder boardingkort), og finner seg et sted å bo.
-

#4 - Nybegynnerkurs

Ansvarlig: Sara

Info: 34 påmeldte! Wihuuu. 46% jenter og 55% gutter. Vi må sette oss ned å vurdere hvor mange vi har kapasitet til. Ekstra utfordrende med situasjonen rundt åtteren.

- *Når bør vi gi svar? Når gjør vi dette?*
- *Hvordan prioriterer vi?*

- *Forslag: Eget planleggingsmøte for nybegynnerkurs.*

Referat: skal ta ut et visst antall (24 stk), sende ut info;

Konklusjon: logistikken rundt selve kurset, plan og gjennomføring. Mail til de som får plass og mail til de som ikke får plass skal sendes ut. Usikkert om en eller alle ser på dette.

#5 - Eventuelt

- *Anleggsbehov. Svarfrist 8 september.*
https://docs.google.com/spreadsheets/d/19kvHqd49_4LHBD-BylkQhm8D7tcf-0shAJv2Owqu5JQ/edit#gid=493452864
Sara har begynt med dette, men ønsker en second opinion av Magnus.
- *Nettside*
 - *Sara, Petter og Sivert har en klar plan på hva vi vil ha*
 - *Petter skal i møte fredag*
 - *Sara ringer Petter rett etter møtet*
- *Supergruppa har hatt møte! Jippi!*
 - *Alle datoer er satt. Vi i styret prøver å vise ansikt på disse arrangementene.*
- *Orienteringsløpere som vakter til sesongavslutning?*
 - *Ønskes fra utleier, Therese hører med ei fra styret der.*
 - *Kan låne hovedstyrets sine nye høytalere - BOOKE! Gratis wiho*
- *Komitéfest 6. september 19*
 - *Det skjer på fredag!*
- *Dialog med Nidaros*
 - *Bryggedugand etter NM (send mail til Bente, få dato).*
 - *Sara sender mail.*
- *HSK møte 8. september 20.00 Nardo.*
 - *Kristin og Sara drar*
- *Oppdatering PR- og Web*
- *Statkraft, Karrieredagene*
 - *Ønske om attraktiv førstepremie!*
 - *Statkraft stiller med sekk og camelback*
 - *Clean stand - må fikse noe merch, samt bake og lage arbeidslister.*
 - *NTNUI merch?*
 - *Promotere karrieredagene på face, IG, nettsiden.*

- *Kristin og Linn fikser dette.*
-

#6 - Oppfølging til neste gang fra forrige møte

Sara: Kontakte UK angående NM.

Astrid:

Magnus: masse pengeting

Kristin: Følge opp 5x5 og sirkeldugnad

Trygve:

Linn: campus challenge, evt forumsamling. Oppfølging av Pr- og Webkomitéen.

Therese: Pins, plan for hvilken roer som er ansvarlig for hver post på selve treningen.

#7 - Til neste gang

ALLE: Tenke på hva som kan være en attraktiv førstepremie.

Sara: Følge opp Petter K og Sivert med nettside.

- Sendte uttallige mailer

Magnus:

- Purring.
- Internrevisjon.
- Forsikring, skademelding

Kristin: Følge opp 5x5 og sirkeldugnad

Linn: Forumsamling 4.september. Ta notater og rapporter neste møte. LINN LAGER SHOTTEÅRE. Ser på aktuelle nybegynnere

Therese: Ser på aktuelle nybegynnere

Velge nybegynnere til kurs.

- Linn og Therese kommer med forslag. Mail sendes ut senest torsdag kveld (05.09.19).

Neste møte: Venter til etter årsmøte
